

MassMutual Macau Pension Scheme  
(the "Scheme")  
Notice to All Associates and Participants

Date: December 1, 2017

**Re: MassMutual Capital Preservation Fund, MassMutual Global Stable Fund, MassMutual Global Growth Fund and MassMutual Global Balanced Fund (the "Funds")**

**This notice contains important information that requires your immediate attention. Should you have any queries, you are recommended to seek independent professional advice.**

**Terms used in this document have the same meaning as that in the Management Regulations and Participating Agreement unless otherwise defined.**

Dear Sirs,

We would like to inform you that:

**(1) Rename of MassMutual Capital Preservation Fund**

With effect from January 1, 2018, MassMutual Capital Preservation Fund will be renamed as MassMutual Capital Conservative Fund.

**(2) Update of Management Regulations of the Funds**

The law of "Non-Mandatory Central Provident Fund System" ("Law") will be in effective from January 1, 2018. With effect from January 1, 2018, the Management Regulations of the Funds will be updated accordingly to reflect such change of the Law. In addition, the presentation and content of the Management Regulations of the Funds will be updated for the enhancement of disclosure.

Certain amendments are made to the Management Regulations of the Funds, the Participating Agreements and other relevant documents to reflect the above latest changes accordingly.

Thank you for your attention on the above matters. Should you have any queries, please do not hesitate to call our Hotline at (853) 2533 5522.

Yours faithfully,

For and on behalf of MassMutual Asia Limited



Manly Cheng  
President  
Macau Branch

美國萬通澳門退休金計劃  
（“本計劃”）  
致所有參與法人及參與人的通告

日期：2017年12月1日

**有關事項：美國萬通保本基金、美國萬通環球穩定基金、美國萬通環球增長基金及美國萬通環球均衡基金（「本基金」）**

此通告包含重要資訊，務請閣下注意。若閣下有任何疑問，請尋求獨立的專業意見。

除非另有界定，本文件所用詞彙應具有與管理規章及參與協議所用者相同之涵義。

親愛的客戶：

茲通知閣下下述事宜：

**(1) 更改美國萬通保本基金的名稱**

由2018年1月1日起，美國萬通保本基金的名稱將更改為美國萬通保守基金。

**(2) 更新本基金的管理規章**

《非強制性中央公積金制度》的法例(下稱「法例」)將於2018年1月1日起生效。為反映有關法例的更改，由2018年1月1日起，本基金的管理規章將作出更新。此外，為加強披露，本基金的管理規章的描述及內容將會作出更新。

本基金的管理規章、參與協議及其他相關文件已作出修訂，以反映上述的最新修訂。

敬希垂注。若有疑問，請致電本公司熱線 (853) 2533 5522查詢。

美國萬通保險亞洲有限公司



鄭文禮  
總裁  
澳門分公司